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Miestne  zastupiteľstvo  mestskej časti  Košice  –  Dargovských hrdinov 

 

Z Á P I S N I C A 

 

zo  14. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Dargovských hrdinov, 

konaného dňa  29. 06. 2021 

___________________________________________________________________________ 

 

Hodina začatia       :  15.25 hod. 

Hodina ukončenia  :  16.30 hod. 

Miesto konania      :  sobášna sieň, Dvorkinova 7, Košice 

Počet prítomných   :  podľa prezenčnej listiny 

 

1. O t v o r e n i e   

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Bezpečnostná situácia v MČ Košice – DH 

5. Informácia o činnosti starostu mestskej časti - ústna 

6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Správa o činnosti kontrolóra MČ Košice – DH 

8. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 

9. Rozpočet MČ Košice – DH na rok 2021 – III. zmena - návrh  

10. Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ Košice – DH za rok 2020 

11. Individuálna výročná správa  MČ Košice – DH za rok 2020 

12. Personálne otázky komisií MiZ 

13.  Interpelácie  

14.  Diskusia  

15.  Záver  

 

 

K bodu 1       

     14. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Dargovských hrdinov otvoril 

a prítomných privítal starosta MČ, Mgr. Jozef Andrejčák. Konštatoval, že je prítomných 7 

poslancov, miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zároveń ospravedlnil poslancov 

Nováka a Sekáča zo zasadnutia miestneho zastupiteľstva, z pracovných dôvodov. 
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Poslanci hlasovali o predloženom návrhu programu rokovania :  

 

Uznesenie : 

MiZ MČ Košice – DH   s c h v a ľ u j e   predložený návrh programu rokovania 

14. zasadnutia MiZ MČ Košice – DH. 

 

Hlasovanie : za 7, zdržal sa 0, proti 0,uznesenie bolo schválené.  

 

K bodu 2 

         Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Stanko a Georgiev. 

Uznesenie :  

MiZ MČ Košice – DH   v o l í   za overovateľov zápisnice z  14. zasadnutia 

MiZ MČ Košice – DH poslancov Vladislava Stanka a Rolanda Georgieva. 

 

Hlasovanie : za 7, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené.   

 

     K bodu  3 

          Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Babušík, Georgiev a Krasnovský. 

 

Uznesenie:   

MiZ MČ Košice – DH v o l í  za členov návrhovej komisie poslancov Dominika Babušíka, 

Rolanda Georgieva a Mariána Krasnovského.  

 

Hlasovanie : za 7, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4 

     Na rokovaní miestneho zastupiteľstva starosta privítal zástupcu riaditeľa OO PZ Košice – 

DH Jozefa Smoligu a zároveň ospravedlnil riaditeľa OO PZ SR z dôvodu čerpania dovolenky. 

Taktiež privítal koordinátora stanice Východ MsP Milana Ščerbu a  z  rovnakého dôvodu ako 

v predchádzajúcom prípade ospravedlnil veliteľa stanice Východ MsP.   

Správy obvodného oddelenia PZ Košice – DH a  stanice Východ mestskej polície  

o bezpečnostnej situácii v mestskej časti boli zaslané poslancom pred zasadnutím MiZ. 

Ešte pred rozpravou starosta spomenul riešenie rôznych tém spojených s nástupom letného 

obdobia, predovšetkým monitoring zo strany polície, pokiaľ ide o kontrolu mládeže a s tým 

spojené požívanie alkoholických nápojov. V spolupráci s mestskou políciou bude počas 

letného obdobia zriadená cyklohliadka v lesoparku. Od začiatku roka bolo odstránených 

v našej mestskej časti 12 vrakov. V kooperácii s mestskou políciou sa rieši možná inštalácia 

kamier v zmysle požiadaviek komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia 
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a výstavby. Konkrétne sa jedná o finalizáciu kamery v lokalite Fábryho podchod, v riešení je 

aj montáž kamery na ul. Krosnianska 49. 

V rozprave vystúpili :  

- Stanko: zaujímal sa o neprispôsobivé skupinky občanov pri kontajneroch na ul. 

Buzulucká 25 a tiež sa zaujímal ako to funguje v oblasti hazardu a nočného života 

v období po Covide z hľadiska vykonávania kontrol a rušenia nočného kľudu, 

- starosta: v reakcii na poslanca Stanka, poprosil políciu o zvýšenú kontrolu v dotknutej 

lokalite, tiež pripomenul, že nemal hlásené žiadne podnety na rušenie nočného kľudu 

a slovo odovzdal na upresnenie riešenia daného problému zástupcom polície,  

- Ščerba: potvrdil zvýšený pohyb neprispôsobivých občanov, vytvárajúcich neporiadok, 

ktorí boli riešení napomenutím, pokuty zatiaľ neudeľovali,      

- Smoliga: rovnako ako jeho predrečník, potvrdil pohyb týchto občanov v tejto lokalite 

a ich kontrolu aj zo strany štátnej polície, v prípade hazardu a nočného života neboli 

hlásené prípady rušenia nočného kľudu,           

Uznesenie:   

MiZ MČ Košice – DH    b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) Správu o činnosti stanice MsP Východ a o stave verejného poriadku za obdobie  

01.04.2021 do 13.06. 2021, 

b) Správu o stave bezpečnostnej situácie v služobnom obvode Obvodného oddelenia PZ 

Košice – DH od  01.01. 2021 do 31.05. 2021 

 

Hlasovanie : za 7, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 5 

    Starosta informoval poslancov o svojej činnosti od zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

v apríli 2021. V rozprave nevystúpil žiaden poslanec.  

Uznesenie:   

MiZ MČ Košice – DH   b e r i e   n a   v e d o m i e  ústnu informáciu starostu 

mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov o jeho činnosti od 12. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov, konaného dňa 

13. 04. 2021.  

 

Hlasovanie : za 7, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 6 

     Starosta uviedol, že v predloženom materiály sa jedná o kontrolu plnenia uznesení  z 12. 

a 13. zasadnutia miestneho zastupiteľstva. Materiál bol predložený poslancom v písomnej 

podobe. 

 

V rozprave ku kontrole plnenia uznesení nevystúpil žiaden poslanec.  

Uznesenie : 

MiZ MČ Košice – DH  b e r i e   n a   v e d o m i e  Správu o kontrole plnení uznesení 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov zo dňa 13. 4. 2021 

a 25.05.2021. 

 

Hlasovanie : za 7,  proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 7 

     Starosta mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov, vyzval kontrolóra mestskej časti 

Košce – DH Martina Farkašovského, aby predstavil správu o svojej kontrolnej činnosti. Tá sa 

v prevažnej miere zamerala prevažne na tématické kontroly, ktoré boli už prezentované na 

aprílovom zastupiteľstve. V rozprave ku kontrolnej činnosti nevystúpil žiaden z poslancov. 

 

Uznesenie : 

MiZ MČ Košice – DH  b e r i e   n a   v e d o m i e Správu o výsledkoch  

kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej časti Košice - Dargovských hrdinov za  

obdobie od 23. 3. 2021 do 19. 6. 2021. 

 

Hlasovanie : za 7,  proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 8 

     Starosta uviedol tento materiál týkajúci sa správy kontrolóra mestskej časti na II. polrok 

2021 a vyzval poslancov na jeho prípadné doplnenie. Poslanci nenavrhli žiadne podnety na 

jeho doplnenie.  

 

Uznesenie : 

MiZ MČ Košice – DH  s c h v a ľ u j e Plán kontrolnej činnosti kontrolóra mestskej 

častiKošice - Dargovských hrdinov na II. polrok 2021. 

 

Hlasovanie : za 7,  proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 9 

     Starosta v danom bode predstavil návrh III. zmeny na úpravu rozpočtu. Uviedol, že tieto 

zmeny boli prerokované v príslušných komisiách ako aj na miestnej rade, ktorá tieto zmeny 

odporučila schváliť miestnemu zastupiteľstvu. Ako spomenul starosta jednalo by sa o tri 

základné zmeny a  síce: úpravu položiek opatrovateľskej služby a  o  ďalšie dve zmeny 

investičného charakteru, rekonštrukciu troch detských ihrísk ( na Kurskej, Ovručskej 
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a Buzuluckej ulici )  ako aj o rekonštrukciu chodníkov na uliciach Benadova, Bielocerkevská, 

Clementisova, Dvorkinova 3, resp. Exnárova ( od konzervatória smerom k Základnej škole na 

Fábryho ulici ). Rekonštruovať by sa mal aj medzi-blokový chodník na ulici kpt. Jaroša 4 - 8.  

 

Rozprava v bode neodznela. 

 

Uznesenie : 

MiZ MČ Košice – DH s c h v a ľ u j e  III. zmenu rozpočtu mestskej časti Košice   

Dargovských hrdinov na rok 2021 podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie : za 7,  proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 10 

     Starosta označil materiál za štandardný, ekonomický pravidelne predkladaný miestnemu 

zastupiteľstvu na jeho júnové rokovanie, materiál bol prezentovaný v príslušných komisiách.  

Mestská časť dokázala v minulom roku 2020 hospodáriť s prebytkom ktorý presiahol 140 000 

eur. Starosta navrhol tento prebytok použiť na tvorbu rezervného fondu a  z  toho následne 

v rámci investičných aktivít prefinancovať rekonštrukcie detských ihrísk príp. chodníkov, tak 

ako to vyplynulo zo schválenej III. zmeny rozpočtu mestskej časti. 

 

V rozprave vystúpili :  

- Stanko: pýtal sa na zmluvu týkajúca sa venčoviska s f. ECO – DOG TOILET, či je 

ešte stále v platnosti, 

- starosta: uviedol, že zmluva naďalej pokračuje, je platná a pre mestskú časť aj 

výhodná v jej súčasnom znení, nakoľko náklady mestskej časti sú o 40% nižšie 

v tomto roku oproti roku 2020, 

- prednosta: objasnil finančné nároky vyplývajúce zo zmluvného vzťahu pre mestskú 

časť a síce, že na začiatku platného kontraktu stálo jedno venčovisko 499 eur  

a v súčasnosti dodatkom bolo vyjednaných na jedno venčovisko 299 eur, čo je pri 

množstve  šiestich venčovísk na našom území výrazná úspora do rozpočtu.  

- Stanko: vyjadril pochybnosti, či  aj reálne psíčkarmi tieto zariadenia  využívajú, 

- starosta: uviedol, že na Lidickom nám., takúto otázku položili psíčkarom a tí potvrdili, 

ich opodstatnenosť a využiteľnosť zo strany ich švornohých priateľov.   

 

Uznesenie:   

 MiZ MČ Košice – DH     I. b e r i e   n a   v e d o m i e  

1. Rozbor rozpočtového hospodárenia mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov za 

rok 2020 

2. Správu audítora za rok 2020 

                                             

II. s c h v a ľ u j e  Záverečný účet mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov za rok 2020 

podľa predloženého návrhu  

III. s ú h l a s í s celoročným hospodárením mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov za 

rok 2020 bez výhrad. 
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Hlasovanie : za 6,  proti 0, zdržal sa 1, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 11 

     Starosta rovnako ako aj v prípade záverečného účtu spomenul, že materiál je obdobne 

predkladaný v tomto letnom období aj na iné rokovania miestnych zastupiteľstiev. 

Individuálna výročná správy bola prerokovaná aj na miestnej rade, ktorá ju odporučila 

schváliť na miestnom zastupiteľstve.  

 

Rozprava v bode neodznela. 

 

Uznesenie : 

MiZ MČ Košice – DH  b e r i e   n a   v e d o m i e Individuálnu výročnú správu  mestskej 

časti Košice - Dargovských hrdinov za rok 2020. 

 

Hlasovanie : za 6,  proti 0, zdržal sa 1, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 12 

     Bod bol starostom priamo navrhnutý na rokovanie miestneho zastupiteľstva, vzhľadom na 

to, že do podateľne miestneho úradu bolo doručené vzdanie sa Jaroslava Dvorského v komisii 

na ochranu verejného záujmu ako aj neposlanca Radovana Ivana v komisii sociálnej, kultúry 

a športu. Následne boli o tejto skutočnosti informovaní aj príslušní predsedovia komisií. 

 

V rozprave vystúpili :  

- Stanko: považoval by za prejav slušnosti, ak by sa prišiel navrhovaný kandidát 

predstaviť, 

- starosta: poukázal na rovnaký spôsob voľby neposlancov, spôsobom nepredstavovania 

sa aj pri voľbe  za členov do komisií na druhom zasadnutí miestneho zastupiteľstva,   

- Babušík: objasnil Stankovi danú situáciu v tom, že sa jedná len o zámenu člena za 

člena v rámci poslaneckého klubu a následne prezentoval stručne charakteristiku 

potenciálneho nového člena komisie sociálnej, kultúry a športu  Ing. Tomáša Srebalu. 

 

Uznesenie :  

MiZ MČ Košice – DH   

a) b e r i e  na  v e d o m i e, vzdanie sa členstva Jaroslava Dvorského, poslanca v  

komisii na ochranu verejného záujmu  

b) v o l í, za člena komisie na ochranu verejného záujmu poslanca Dominika 

Babušíka  

c)  

Hlasovanie : za 7, proti : 0, zdržal sa : 0, uznesenie bolo schválené 
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Uznesenie :  

MiZ MČ Košice – DH   

a) b e r i e  n a  v  e d o m i e, vzdanie sa členstva Radovana Ivana – neposlanca, 

v komisii  sociálnej, kultúry a športu, 

b) v o l í, za člena komisie sociálnej, kultúry a športu, neposlanca Ing. Tomáša 

Srebalu. 

 

Hlasovanie : za 6, proti : 0, zdržal sa : 1, uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 13 

     S interpeláciou vystúpil :  

 

- Sobodová: poukázala na možnosť posilnenia aspoň jednej autobusovej linky 

z východzej stanice dnešnej linky č. 15 smerom k Tescu. Odpoveď na interpeláciu 

požadovala v písomnej forme, 

- Sobodová: podobne ako v predchádzajúcom prípade poukázala na možnosť preveriť  

zachádzanie autobusovej linky k  SBD III v intervale aspoň raz za hodinu počas 

pracovných dní. Odpoveď na interpeláciu požadovala v písomnej forme. 

 

K bodu 14 

     V tomto bode, poslankyňa Sobodová poukázala na nevyhnutnosť vykonania orezu 

konárov, ktoré na chodníkoch zasahujú do priestoru pre peších vo výške očí ( konkrétne na 

uliciach Fábryho a  Sv. rodiny v smere k polícii ). Taktiež navrhla zamyslieť sa nad obnovou 

súťaže o najkrajší balkón alebo o späť zavedenie tradície vítania občanov do života. 

Starosta informoval poslancov o znovuobnovení poslaneckých dní v druhom polroku 2021 už 

v nových priestoroch miestneho úradu. Zároveň navrhol prípravu VZN o oceňovaní občanov 

našej mestskej časti  do najbližšieho miestneho zastupiteľstva. 

Poslanec Stanko prejavil ochotu sponzorsky vypomôcť s projektom o najkrajší balkón v našej 

mestskej časti.   

 

K bodu 15 

     Po vyčerpaní programu rokovania 14. zasadnutia miestneho zastupiteľstva starosta 

mestskej časti, Mgr. Jozef Andrejčák, poďakoval poslancom za účasť a rokovanie miestneho 

zastupiteľstva ukončil.  

 

 

 

         ....................................                                       ................................................ 

          Mgr. Jozef Andrejčák                                         PhDr. Peter Derevjaník, PhD. 

                    starosta                                                                 prednosta MÚ 

 

 

Overovatelia :  Roland Georgiev 

                         Ing. Vladislav Stanko, MBA, LL.M   


